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Protokół nr XXXVI.2022 

z XXXVI Sesji Rady Gminy Jarocin  

odbytej w dniu 29 grudnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:41 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agata Magdalena Dymowska 

2. Bogusław Adam Iskra 

3. Łukasz Jan Kania 

4. Justyna Kłodnicka 

5. Janusz Król 

6. Justyna Janina Kubasiewicz 

7. Zdzisław Stanisław Kurzyna 

8. Aniela Stefania Olszówka 

9. Bogusław Pieróg 

10. Rafał Pliszka 

11. Damian Podpora 

12. Janina Reichert 

13. Iwona Smutek 

14. Jan Andrzej Sroka 

15. Jolanta Wołoszyn 

Goście: 

1. Zbigniew Walczak – Wójt Gminy  

2. Agata Pałka – Sekretarz Gminy  

3. Tomasz Podpora – Radny Powiatu Niżańskiego  

4. Sylwia Głuszak – Dyrektor GOKSTiR  w Jarocinie 

5. Barbara Szabat – Dyrektor PSP w Mostkach-Sokalach  

6. Joanna Kuziora – Dyrektor SP Fundacji „Elementarz” w Golcach 

7. Anna Momot – Dyrektor ZSP w Jarocinie 

8. Dorota Szczepanek – Sołtys m. Domostawa 

9. Jan Skiba – Sołtys m. Katy 

10. Ludwik Kuziora – Sołtys m. Kutyły  

Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka otworzyła XXXVI Sesję Rady 

Gminy Jarocin. Obrady odbyły się w sali obrad w remizie OSP w Jarocinie. 



2 
 

2. Stwierdzenie kworum 

Zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w XXXVI Sesji Rady Gminy Jarocin 

uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy Jarocin 

wynoszącego 15 osób stanowi wymagane kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

3. Przedstawienie porządku obrad 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka zarządziła 

głosowanie nad każdym wprowadzeniem zmiany w porządku obrad. 

a) Usunięcie z porządku obrad punktu 4. - Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji 

Rady Gminy Jarocin 

Głosowano w sprawie: 

Usunięcia z porządku obrad punktu 4. - Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady 

Gminy Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

b) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 12, lit. i) - w sprawie 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Jarocin z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 

Głosowano w sprawie: 

Dodania do porządku obrad uchwały w punkcie 12, lit. i) - w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Jarocin z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 
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Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

c) Dodanie do porządku obrad uchwały w punkcie 12, lit. j) - w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2022-2030 

Głosowano w sprawie: 

Dodania do porządku obrad uchwały w punkcie 12, lit. j) - w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2022-2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

W związku z powyższymi głosowaniami Przewodnicząca Rady Pani Aniela 

Olszówka odczytała porządek obrad z wprowadzonymi zmianami. 

Porządek obrad 
1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie kworum 
3. Przedstawienie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym w 
okresie międzysesyjnym 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 
7. Ocena realizacji planu pracy Rady Gminy za 2022 rok 
8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Budżetu i Finansów za 2022 
rok 
9. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Kultury i Sportu za 2022 rok 
10. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2023 rok 
11. Uchwalenie planu pracy Komisji Stałych na 2023 rok 
12. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
lata 2022-2023 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 
c) w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok 
d) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2023-2030 
e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na 
realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2022 
f) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 
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g) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 
2022 
h) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Jarocin 
i) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Jarocin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2023 
j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 
2022-2030 

13. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 
14. Zamknięcie sesji 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

przedstawionego porządku obrad.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

4. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Jarocin (punkt zdjęto z porządku 

obrad) 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym w 

okresie międzysesyjnym /Informacja w załączeniu/ 

Pełniąc dyżur w każdy wtorek miesiąca, Przewodnicząca Rady Pani Aniela 

Olszówka zapoznała się z materiałami opracowanymi przez organ wykonawczy 

między innymi projektem budżetu gminy na 2023 r. oraz materiałami i projektami 

uchwał przygotowanymi do procedowania na obrady XXXVI Sesji Rady Gminy 

Jarocin. Podczas dyżuru wspólnie z pracownikiem UG opracowała sprawozdanie z 

pracy Rady Gminy za okres od 1 stycznia 2022 r. do 29.12.2022 r. oraz plan pracy 

RG na 2023 rok. Przewodnicząca Rady zapoznała się również z skargą na Wójta 

Gminy (wpłynęła do UG w dniu 08.12.2022 r.) w zakresie niewykonywania przez 

Wójta czynności nakazanych prawem polegających na zapewnieniu dostępu do 

danych przestrzennych dot. miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

którą następnie skierowała pod rozstrzygnięcie do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

RG, która z kolei na swoim posiedzeniu analizowała jej zasadność i przygotowała 

projekt stosownej uchwały do procedowania pod obrady na sesji Rady Gminy.  

Wspólnie z organem wykonawczym ustaliła porządek i termin XXXVI Sesji Rady 
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Gminy. Ponadto w dniu 22.12.2022 r. na zaproszenie Dyrekcji, Nauczycieli i Uczniów 

PSP w Domostawie uczestniczyła na spotkaniu opłatkowym i Jasełkach z udziałem 

uczniów PSP. Przewodniczą Rady brała udział również w posiedzeniu Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji RG oraz w posiedzeniu Komisji 

Gospodarczej, Budżetu i Finansów RG odpowiednio w dniach 27.12.2022 r. i 

28.12.2022 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym /sprawozdanie 

w załączeniu/ 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak przedstawił Radzie Gminy Jarocin 

sprawozdanie z pracy organu wykonawczego Gminy Jarocin w okresie pomiędzy 

sesją XXXV w dniu 30.11.2022 r., a sesją XXXVI w dniu 29.12.2022 r. 

7. Ocena realizacji planu pracy Rady Gminy za 2022 rok /sprawozdanie w 

załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka odczytała sprawozdanie z 

pracy Rady Gminy Jarocin za okres od 1 stycznia 2022 roku do 29 grudnia 2022 

roku. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Budżetu i Finansów za 2022 

rok /sprawozdanie w załączeniu/ 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert przedstawiła 

zgromadzonym sprawozdanie z pracy swojej Komisji za okres od 1 stycznia 2022 

roku do 28 grudnia 2022 roku. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Kultury i Sportu za 2022 rok 

/sprawozdanie w załączeniu/ 

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz przedstawiła 

zgromadzonym sprawozdanie z pracy swojej Komisji za okres od 1 stycznia 2022 

roku do 27 grudnia 2022 roku. 

10. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2023 rok /projekt uchwały w 

załączeniu/  

Niniejszy projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela 

Olszówka. Następnie zarządziła głosowanie nad jego podjęciem.  

W 2023 roku jest planowane osiem obrad sesji w tym we wrześniu sesja objazdowa.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.249.2022 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Gminy Jarocin na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

11. Uchwalenie planu pracy Komisji Stałych na 2023 rok /projekt uchwały w 

załączeniu/ 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka 

poprosiła o przedstawienie stanowiska komisji stałych. 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziała, że jej komisja 

zapoznała się planami pracy Komisji OKiS i Komisji RGBiF na 2023 rok na swoim 

posiedzeniu w dniu 28.12.2022 r. i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała. 

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz poinformowała, że jej 

komisja na posiedzeniu w dniu 27.12.2022 r. omówiła plan pracy Komisji OKiS na 

2023 rok opiniując jednogłośnie pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Pani Iwona Smutek przedstawiła plan pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2023 rok.  

Wobec znajomości projektu uchwały i braku dyskusji, Przewodnicząca Rady Pani 

Aniela Olszówka zarządziła głosowanie nad podjęciem niniejszego projektu 

uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.250.2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Stałych na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

12. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2022-2023 /projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach obu komisji stałych w dniach 
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27.12.2022 r. i 28.12.2022 r. Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca 

Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła o podanie opinii komisji stałych.  

Zarówno Przewodnicząca Komisji OKiS Justyna Kubasiewicz jak i 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert poinformowały, że 

członkowie ich komisji zaopiniowali niniejszy projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie.  

Po opiniach, Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka zarządziła głosowanie 

nad projektem uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.251.2022 zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty 

/projekt uchwały w załączeniu/ 

Niniejszy projekt uchwały został omówiony na obu posiedzeniach komisji stałych w 

dniach 27.12.2022 r. i 28.12.2022 r. 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła o podanie stanowiska 

komisji stałych.  

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert poinformowała, że 

członkowie jej komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.  

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz również powiedziała, 

że członkowie jej komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o oddanie głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.252.2022 zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 
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metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki takiej opłaty.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

Od godz. 9:05 do godz. 10:23 ogłoszono przerwę.  

c) w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok /projekt uchwały w 

załączeniu/ 

Na podstawie art. 238 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. 

U. z 2022 r. poz. 1634 z późn. zm.) projekt uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z 

uzasadnieniem został przedłożony Radzie Gminy. Dodatkowo został wyjaśniony na 

obu posiedzeniach komisji stałych w dniach 27.12.2022 r. i 28.12.2022 r. przez 

Skarbnik Gminy Panią Dorotę Urban oraz Zastępcę Wójta Gminy Pana Andrzeja 

Kata 

Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka 

poprosiła Przewodniczące Komisji stałych o przedstawienie opinii o projekcie 

budżetu.  

Przewodnicząca Komisji RGBiF Janina Reichert powiedziała, że jej komisja 

bardzo szczegółowo zapoznała się z projektem budżetu na 2023 rok, który został 

przedyskutowany, wyjaśniony. Zarówno ona jak i w większości członków jej komisji 

uważają, że główne założenia tego budżetu są prawidłowe, bardzo słuszne. 

Wszystkie zadania są strategiczne. Zapisane są zadanie, na które są środki oraz te 

na, które jest możliwość ich zdobycia. Powiedziała też, co niemalże na każdej sesji 

są zmiany w budżecie, a tym samy możliwość jego korygowania. Projekt budżetu 

jednak budził niezadowolenie, ze względu na przeznaczanie na oświatę bardzo dużo 

pieniędzy, ale na to nie ma wpływu. Co rok jest coraz mniej uczniów, na których jest 

otrzymywana subwencja oświatowa. Subwencja oświatowa nie wystarcza na 

utrzymanie szkół. Kończąc poinformowała, że Komisjia RGBiF zaopiniowała 

procedowany projekt uchwały sześcioma głosami „ZA” przy jednym „WSTRZYMUJĘ 

SIĘ”. 

Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz poinformowała, że 

projekt uchwały budżetowej na 2023 rok został szczegółowo omówiony i wyjaśniony 
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oraz zaopiniowany sześcioma głosami „ZA” przy jednym „WSTRZYMUJĘ SIĘ” na 

posiedzeniu komisji OKiS.  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka oceniła omawiany projekt uchwały 

budżetowej na 2023 rok jako dobry i sprawiedliwy. Poinformowała też, że budżet 

wewnętrznie jest podzielony na poszczególne sołectwa równomiernie w zależności 

od liczby mieszkańców. Wyodrębniony jest w nim mały fundusz sołecki, który jest 

zagwarantowany dla sołectw na wykonanie przedsięwzięć służących poprawie 

warunków ich życia. Mieszkańcy danego sołectwa podejmują decyzje na co mają 

zostać wykorzystane ww środki finansowe.  

Pan Bogusław Iskra nie zgodził się z stwierdzeniem Przewodniczącej Rady Pani 

Anieli Olszówka, że budżet jest sprawiedliwy bo każde sołectwo zależnie od liczby 

mieszkańców ma swój przydział wewnętrzny. W sołectwach, w których funkcjonują 

szkoły środki są odliczane na sprawy oświatowe. Dodatkowo zmiany w ciągu roku 

np. typu zwiększenie subwencji oświatowej nie powodują wprowadzenia zmian, gdyż 

nie są rozliczane. Podział budżetu na sołectwa jest brany pod uwagę wyłącznie przy 

planowaniu budżetu. Następnie Pan Bogusław Iskra przytoczył przykład sołectwa 

Zdziary, gdzie na kwotę ponad 12 mln jest realizowana przebudowana budynku byłej 

szkoły na DPS, a niektóre sołectwa przez pięć kadencji takich pieniędzy nie będą 

mieć. Realizacje tego typu zadań są możliwe dzięki otrzymanym dofinansowaniom z 

różnych źródeł np. Rządowego Funduszu Polski Ład. Według Pana Bogusława Iskry 

sprawiedliwości nie było, nie ma i nie będzie. Kończąc oznajmił, że na posiedzeniu 

swojej komisji RGBiF głosował „ZA” przyjęciem przedstawionego projektu budżetu  

Z kolei Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka uznała, że jest sprawiedliwie 

pomijając środki przeznaczane na oświatę. Jeśli chodzi o inwestycje to w każdym 

sołectwie są budowane drogi i kanalizacje. W sołectwach rozproszonych budowa czy 

remont drogi wymaga większego wkładu finansowego. Wówczas korzystają 

sołectwa, które mają dwie czy trzy drogi. Jak wiadomo droga w Zdziarach jest drogą 

wojewódzką, i Gmina Jarocin nie będzie finansowała remontu drogi, jeśli ona ulegnie 

zniszczeniu. Następnie Przewodnicząca Rady przytoczyła, że inwestycje np. 

przebudowa budynku byłej szkoły na DPS w Zdziarach oraz budowa świetlicy 

wiejskiej w Szwedach są zasługą UG, dzięki odpowiednio i prawidłowo 

przygotowanym wnioskom o dofinansowanie. Następnie powiedziała, że sołectwu 

Golce też się pomaga, gdyż przyznawana jest dotacja dla Szkoły Podstawowej 

Fundacji „Elementarz”.   

Pani Janina Reichert powiedziała, że, DPS w Zdziarach nie będzie służył tylko 

mieszkańcom Zdziar, ale wszystkim mieszkańcom gminy. Podobnie droga w 

Szyperkach nie będzie służyć wyłącznie mieszkańcom Szyperek, ale wszystkim 

przejezdnym.  

Pan Bogusław Pieróg przedstawił swoje poniższe zastrzeżenia do projektu budżetu 

na 2023 rok: 
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 oddanie w 2023 roku pożyczki sołectwu Mostki, która była planowana już do 

oddania w 2022 roku,  

 niewykorzystania w 2022 roku dotacji przeznaczonej na utrzymanie szkoły w 

Golcach, a ujęcie w nadwyżce budżetowej na 2023 rok. 

Pan Bogusław Iskra oznajmił, że nie ma nic przeciwko przebudowie byłej szkoły na 

DPS w Zdziarach. Wyjaśnił, że podział budżetu na sołectwa dotyczy spraw 

oświatowych, a nie zadań realizowanych w poszczególnych sołectwach. Zadania są 

realizowane ze specjalnych środków i nie podlegają dzieleniu. Dlatego powiedział 

wcześniej, że nie ma sprawiedliwości, bo nie ma takiej możliwości. Na koniec 

poprosił, aby nie przypisywać mu intencji, których nie miał.  

Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka odniosła się do wypowiedzi Przewodniczącej 

Komisji RGBiF Pani Janiny Reichert wyjaśniając, że w 2023 r. do oświaty gmina ze 

swojego budżetu dołoży ponad 2,3 mln zł. Jest zaplanowany wydatek majątkowy 

ponad milion złotych na budowę bieżni przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Jarocinie. W porównaniu do roku poprzedniego gmina dołoży do oświaty ponad 300 

tys. więcej, a subwencja oświatowa została zwiększona o ponad pół miliona. Są 

założone 8 % podwyżki dla nauczycieli od 1 stycznia 2023 r. Zwiększą się o ponad 

30 % koszty ogrzewania budynku. Na 2022 rok było zaplonowane na zakup oleju 

140 tys. zł. a obecnie na 2023 rok zaplanowano kwotę 215 tys. Podobnie zwiększą 

się koszty energii elektrycznej. Także wzrosną wynagrodzenia pracowników 

niepedagogicznych ze względu na wzrost wynagrodzenia minimalnego, od stycznia 

3490 zł, a od lipca 3600 zł.  

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak wspomniał, że podział budżetu na sołectwa ma 

wady i zalety. Jest on niekorzystny dla Skarbnik Gminy, gdyż budżet ogólny trzeba 

rozpisać na sołectwa. Taki podział byłby idealny, gdyby nie było środków 

zewnętrznych, które są przeznaczone na poszczególne zadania. Nie w każdym 

sołectwie jest możliwość zaplanowania inwestycji, na którą można byłoby zdobyć 

dotację. Przykładowo Pan Wójt przytoczył nabór wniosków do PROW-u. Droga ujęta 

we wniosku musi spełniać kryteria, według których jest ona punktowana. Powiedział 

też, że przy obecnym naborze drogą, która ma największe szanse na otrzymanie 

dotacji jest droga w sołectwie Golce od Podedworu do drogi powiatowej Golce-

Szyperki. 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała paragrafami treść projektu 

uchwały. Następnie zarządziła głosowanie nad jego podjęciem.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.253.2022 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jolanta Wołoszyn 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Damian Podpora, Jan Andrzej Sroka 

d) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2023-

2030 /projekt uchwały w załączeniu/ 

Zgodnie z art. 230. ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. 

z 2022 r. poz. 1634 z póź. zm.) projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jarocin na lata 2023-2030 wraz prognozą długu i spłatą zobowiązań na lata 

2023-2030 został przedłoży Radzie Gminy. Dodatkowo został omówiony i wyjaśniony 

przez Skarbnik Gminy Panią Dorotę Urban na posiedzeniach obu komisji stałych w 

dniach 27.12.2022 r. i 28.12.2022 r.  

Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka 

poprosiła Przewodniczące Komisji stałych o podanie stanowiska. 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert poinformowała, że jej 

komisja omawiała niniejszy projekt uchwały i zaopiniowała sześcioma głosami „ZA” 

przy jednym „WSTRZYMUJĘ SIĘ”  

Następnie Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz też 

powiedziała, że członkowie jej komisji omówili projekt uchwały opiniując go 

pozytywnie sześcioma głosami „ZA” przy jednym „WSTRZYMUJĘ SIĘ”.  

W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały. Po 

czym poprosiła o oddanie głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.254.2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jarocin na lata 2023-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Janina Reichert, Iwona 

Smutek, Jolanta Wołoszyn 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Damian Podpora, Jan Andrzej Sroka 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu na 

realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego w roku 2022 

/projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji stałych w dniach 

27.12.2022 r. i 28.12.2022 r.  

Wobec znajomości projektu uchwały Przewodnicząca Rady poprosiła o 

przedstawienie stanowiska komisji stałych. 

Zarówno Przewodnicząca Komisji RGBiF Janina Reichert jak i Przewodnicząca 

Komisji OKiS Justyna Kubasiewicz powiedziały, że członkowie ich komisji 

zaopiniowali niniejszy projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść projektu 

uchwały oraz zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.255.2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Stalowowolskiemu na realizację zadania w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w roku 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

f) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok /projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości tematu Przewodnicząca Rady poprosiła o Przewodniczące 

Komisji stałych o przedstawienie stanowiska.  

Zarówno Członkowie Komisji RGBiF jak i Członkowie Komisji OKiS zapoznali się z  

powyższym projektem uchwały na swoich posiedzeniach odpowiednio w dniach 

28.12.2022 r. i 27.12.2022 r. opiniując go jednogłośnie pozytywnie. 

Po przedstawieniu opinii, Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała 

paragrafami treść procedowanego projektu uchwały, nad którym następnie zarządziła 

głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały XXXVI.256.2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

g) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2022 /projekt uchwały w załączeniu/ 

Wobec znajomości powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady poprosiła 

Przewodniczące Komisji stałych o przedstawienie stanowiska. Projekt uchwały został 

omówiony na posiedzeniach komisji OKiS i RGBiF odpowiednio w dniach 27.12.2022 

r. i 28.12.2022 r. 

Zarówno Przewodnicząca Komisji RGBiF jak i Przewodnicząca Komisji OKiS 

poinformowały, że Członkowie ich komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie.  

Po przedstawieniu stanowiska komisji stałych, Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.257.2022 w sprawie ustalenia wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

h) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Jarocin /projekt uchwały w 

załączeniu/ 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka udzieliła 

głosu Przewodniczącej Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Justynie 

Kłodnickiej.  
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Przewodnicząca Komisji SWiP Pani Justyna Kłodnicka. odczytała treść Uchwały 

Nr VIII.7.2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 14 grudnia 2022 r., w której 

przedstawiła opinię komisji oraz wniosek o nieuwzględnienie skargi.  

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła o 

przedstawienie stanowisko Komisji OKiS oraz Komisji RGBiF. 

Obie komisje rozpatrzyły skargę na Wójta Gminy Jarocin uznając ja za bezzasadną 

oraz zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie.  

W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały oraz 

zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały XXXVI.258.2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 

Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

i) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Jarocin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2023 /projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach obu komisji stałych w dniach 

27.12.2022 r. i 28.12.2022 r. i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany.   

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka zarządziła głosowanie nad 

podjęciem powyższego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.259.2022 w sprawie przyjęcia Programu współpracy 

Gminy Jarocin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art.3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

j) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 

2022-2030 /projekt uchwały w załączeniu/ 

Na prośbę Przewodniczącej Rady Pani Anieli Olszówka, Przewodniczące Komisji 

stałych przedstawiły opinie. 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert  oraz Przewodnicząca 

Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz poinformowały, że projekt uchwały został 

omówiony przez Skarbnik Gminy Panią Dorotę Urban i jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany przez obie komisje.  

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVI.260.2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jarocin na lata 2022-2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

13. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

Pani Iwona Smutek opowiedziała o sukcesach Koła Gospodyń Wiejskich 

„Szwedowianki” w Szwedach. Otóż w dniu 04.12.2022 r. dziesięcioosobowa ekipa 

pojechała do Boguchwały na półfinał konkursu pn. „Bitwa Regionów”, w którym 

szanowna komisja uznała, że „Szwedzik” jest najlepszym daniem przygotowanym  

na podkarpaciu i to „Szwedowianki” będą reprezentować województwo podkarpackie.  

W związku z tym „Szwedowianki” zostały zaproszone do udziału w finale konkursu, 

który odbył się w Półtusku dnia 15.12.2022 r. z udziałem 16 KGW reprezentującymi  

swoje województwo. Tam komisja z przewodnictwem Pana Karola Okrasy uznała 

wyróżnienie dla dania „Swedzik”. Następnie Pani Iwona Smutek podziękowała Panu 

Wójtowi, Pani Sekretarz, Przewodniczącej Rady Gminy za sfinansowanie wyjazdu do 
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Póltuska. Wyjazd nie byłby możliwy bez tej pomocy, gdyż koło nie jest w stanie 

ponieść tak dużych kosztów.   

Ponadto Pani Iwona Smutek w imieniu Kół Gospodyń Wiejskich z terenu Gminy 

Jarocin podziękowała Pani Justynie Kubasiewicz – kierownik ARiMR placówki  

w Nisku za to, że „jak dobry duch wspiera, motywuje, dopinguje, dopowiada, 

wymusza”.  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka w imieniu Rady Gminy pogratulowała 

i podziękowała za działalność wszystkim Kołom Gospodyń Wiejskim z terenu naszej 

gminy oraz za działalność GOKSTiR w Jarocinie. Przewodnicząca Rady 

podziękowała również Państwu Radnym za całoroczną współpracę, za obecność na 

sesjach, za porządek i dyscyplinę. Na koniec złożyła serdeczne życzenia wszystkim 

zgromadzonym.  

Sołtys m. Kutyły Pan Ludwik Kuziora zapytał, czy droga w Kutyłach „łącznik” był 

brany pod uwagę do wniosku o dofinansowanie. 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak wyjaśnił, że przy wyborze drogi o 

dofinansowanie z PROW-u jest brany pod uwagę możliwy do uzyskania efekt. Otóż 

droga w Golcach jest na dłuższym odcinku, zaś w Kutyłach jest krótszy odcinek i 

możliwy do dofinansowania przez lasy państwowe. Składając wniosek na drogę w 

Golcach jest szansa uzyskanie większej dotacji.  

Pan Jan Sroka zaproponował, aby w przyszłości drogę łączącą przysiółek Załomy z 

przysiółkiem Jeże ująć we wniosku o dofinansowanie.  

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak na powyższą prośbę Pana Sroki odpowiedział, 

że w pierwszej kolejności należy uregulować stan prawny ww. drogi. W przyszłym 

roku jest planowane ustalenie stanu prawnego tej drogi. Następnie poinformował, że 

konieczne jest też ustalenie stanu prawnego drogi w Szwedach w kierunku 

Studzieńca, gdyż nie jest wykluczona budowa tej drogi. Kolejną drogą, która nie jest 

uregulowaną jest w sołectwie Mostki między przysiółkiem Łoza a przysiółkiem Graba. 

Pewien odcinek drogi przebiega przez las a w ewidencji widnieje inny przebieg drogi. 

W pierwszej kolejności konieczne jest uregulowanie dwóch pierwszych ww. dróg. 

Pan Janusz Król podziękował za uregulowanie drogi od Państwa Dworaków  

w kierunku m. Majdan Golczański.  

Pan Bogusław Pieróg podziękował organowi wykonawczemu za wybór drogi w 

Golcach (od przysiółka Podedwór do drogi powiatowej Golce-Szyperki) do wniosku o 

dofinansowanie z PROW-u.  

Następnie Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka przedstawiła poniższe opinie Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 22 grudnia  

2022 r.  
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 Uchwała Nr 9/137/2022 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego przez Gminę Jarocin w projekcie uchwały budżetowej na 2023 

rok – opinia pozytywna 

 Uchwała Nr 9/47/2022 w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Jarocin na lata 2023-2030 – opinia pozytywna  

Będąc przy głosie Sekretarz Gminy Pani Agata Pałka podziękowała Radnym, 

Dyrektorom Szkół, Sołtysom za współpracę. Podziękowała również Kołom Gospodyń 

Wiejskich za działalność oraz pogratulowała sukcesów.   

14. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani 

Aniela Olszówka zamknęła obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Jarocin w dniu  

29 grudnia 2022 r. 

Przewodniczący Rada Gminy Jarocin 

Aniela Olszówka 

  

Przygotował(a): Anna Habuda 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


